Title (en)
Watch with interchangeable case lid and bracelet

Title (de)
Uhr bei der sowohl Gehausedeckel als auch Armband auswechselbar sind

Title (fr)
Montre a couvercle de boitier et a bracelet interchangeables

Publication
EP 0696767 A1 19960214 (FR)

Application
EP 95401888 A 19950811

Priority
FR 9409991 A 19940812

Abstract (en)
The watch case (1) contg. the movement under the dial (3) and glass (4) has a pin (10) extending parallel to one edge in the direction of the length
of the strap, for insertion into a bore (11) through a complementary moulding (13) on the corresp. edge of the cover (8). The opposite edge (15) of
the cover carries on its internal face (16) two protruding spring-loaded balls (18) which enter into complementary cavities (20) in the case when the
cover is fitted. The shorter edges of the cover overlap slots (7) in which the ends of the strap are secured.

Abstract (fr)
La montre selon l'invention, notamment une montre bracelet, qui comporte un premier élément (1), constitué par un boftier contenant le systeme
d'horlogerie, et un second élément (8), constitué par un couvercle inter-changeable recouvrant au moins partiellement le boitier, le couvercle
étant porté par le boitier par l'intermédiaire de moyens (10, 11, 18, 20) de montage amovible, est caractérisée en ce que ses moyens de montage
amovible sont prévus sur les deux cotés opposés dits "latéraux" du boitier et comportent, au moins d'un cété, au moins une broche (10) portée par
I'un desdits deux éléments (1, 8) et pénétrant dans un alésage (11) de l'autre élément. <IMAGE>
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